



LIVING A BAPTIZED LIFE

Buddy Owens
May 18–19, 2024

“Go and make disciples of all nations, baptizing them in the name of the Father and of the Son and of the Holy Spirit, and teaching them to obey everything I have commanded you. And surely I am with you always, to the very end of the age.”
Matthew 28:19-20 (NIV)

“Do not leave Jerusalem, but wait for the gift my Father promised, which you have heard me speak about. For John baptized with water, but in a few days you will be baptized with the Holy Spirit ... [And] you will receive power when the Holy Spirit comes on you; and you will be my witnesses in Jerusalem, and in all Judea and Samaria, and to the ends of the earth.’ After he said this, he was taken up before their very eyes, and a cloud hid him from their sight.”

Acts 1:4-9 (NIV)

See Acts 2:1-41

Baptizo: to fully immerse, place under water, submerge

“For it is by grace you have been saved, through faith—and this is not from yourselves, it is the gift of God—not by works, so that no one can boast.”
Ephesians 2:8-9 (NIV)

“Then Jesus came from Galilee to the Jordan to be baptized by John. But John tried to deter him, saying, ‘I need to be baptized by you, and do you come to me?’ Jesus replied, ‘Let it be so now; it is proper for us to do this to fulfill all righteousness.’ Then John consented. As soon as Jesus was baptized, he went up out of the water. At that moment heaven was opened, and he saw the Spirit of God descending like a dove and lighting on him. And a voice from heaven said, ‘This is my Son, whom I love; with him I am well pleased.’”
Matthew 3:13-17 (NIV)

“If you love me, you will obey what I command.” John 14:15 (NIV)

“We show our love for God by obeying his commandments, and they are not hard to follow.” 1 John 5:3 (CEV)

“Repent and be baptized, every one of you, in the name of Jesus Christ for the forgiveness of your sins.” Acts 2:38 (NIV)

Baptism is a symbol of Jesus’ _____ and _____.

“For you were buried with Christ when you were baptized. And with Him you were raised to new life because you trusted the mighty power of God, who raised Christ from the dead.” Colossians 2:12 (NLT)

Baptism is not a box I check. It is a _____ on my life.

Baptism is not only a symbol of _____ an old life, it is also an _____ into a new life.

“All who have been united with Christ in baptism have put on Christ, like putting on new clothes.” Galatians 3:27 (NLT)

“Anyone who belongs to Christ has become a new person. The old life is gone; a new life has begun!” 2 Corinthians 5:17 (NLT)

“We died to sin; how can we live in it any longer? Or don't you know that all of us who were baptized into Christ Jesus were baptized into his death? We were therefore buried with him through baptism into death in order that, just as Christ was raised from the dead through the glory of the Father, we too may live a new life.” Romans 6:2-4 (NIV)

“I have been crucified with Christ and I no longer live, but Christ lives in me. The life I live in the body, I live by faith in the Son of God, who loved me and gave himself for me.” Galatians 2:20 (NIV)

Take your next step!



- 1. death 2. resurrection 3. mark 4. leaving 5. entry



活出受浸的生命

歐巴迪

2024年5月18-19日

「所以，你們要去，使萬國的人作我的門徒，奉父、子、聖靈的名給他們施洗。我給你們的命令，你們全都要教導這些新的門徒遵守。你們要確信：我一直與你們同在，直到這個時代的末了。」

馬太福音 28:19-20 (新普及譯本)

「『正如我從前告訴你們的，不要離開耶路撒冷，要等候父把他應許的禮物賜給你們。約翰是用水施洗，但幾天以後，你們就要受聖靈的洗...但當聖靈臨到你們身上，你們就會得着能力，在耶路撒冷、猶太全地和撒馬利亞，直到天涯海角，作我的見證人，到處傳講關於我的事。』說完這番話，耶穌就在他們眼前被接升天，沒入雲中，他們就再也看不見他了。」

使徒行傳 1:4-9 (新普及譯本)

見使徒行傳 2:1-41

Baptizo: 完全浸入，置於水中，淹沒

「你們得救是本乎恩，也因着信。這並不是出於自己，乃是神所賜的；也不是出於行為，免得有人自誇。」

以弗所書 2:8-9 (和合本)

「那時，耶穌從加利利來到約旦河，要約翰為他施洗。約翰卻勸他不要這樣做：『我應該受你的洗，你怎麼反而到我這裏來呢？』耶穌卻說：『這樣做是應該的，因為我們要按上帝一切的要求去做。』於是，約翰只好同意為他施洗。耶穌受洗後，從水裏一上來，天就開了，他看見上帝的靈像鴿子般降下，落在他身上。一個聲音從天上傳來，說：『這是我親愛的兒子，他讓我滿心歡喜！』」

馬太福音 3:13-17 (新普及譯本)

「如果你們愛我，就要遵從我的命令。」 約翰福音 14:15 (新普及譯本)

「愛上帝，就是要遵守他的命令；其實他的命令並不難守。」 約翰一書 5:3 (新普及譯本)

「你們各人要悔改，奉耶穌基督的名受洗，叫你們的罪得赦。」 使徒行傳 2:38 (和合本)

浸禮是耶穌的 _____ 和 _____ 的象徵

「你們既受洗與他一同埋葬，也就在此與他一同復活，得着新生命，都因信那叫他從死裏復活神的功用。」

歌羅西書 2:12 (和合本/意譯)

浸禮不是一件「待辦事項」，它是生命的一個「_____」

浸禮不僅是「_____」舊生命的象徵，也是

「_____」新生命的象徵

「所有在洗禮中跟基督聯合的人，都穿上了基督，就像穿上新衣服一樣。」 加拉太書 3:27 (新普及譯本)

「凡屬基督的人都已經成為新人，舊生命過去了，新生命已經開始！」 哥林多後書 5:17 (新普及譯本)

「我們在罪上死了的人豈可仍在罪中活着呢？豈不知我們這受洗歸入基督耶穌的人，是受洗歸入他的死嗎？所以我們藉着洗禮歸入死，和他一同埋葬，原是一舉一動有新生的樣式，像基督藉着父的榮耀從死裏復活一樣。」 羅馬書 6:2-4 (和合本)

「我已經與基督同釘十字架，現在活着的不再是我，乃是基督在我裏面活着；並且我如今在肉身活着，是因信神的兒子而活，他是愛我，為我捨己。」 加拉太書 2:20 (和合本)

邁出你的下一步！



1. 死亡 2. 復活 3. 標記 4. 離開 5. 進入